



## TRACK TIME STANDARDS / STANDARDS DE TEMPS PISTE

Updated on May 24, 2024 / Mise à jour le 24 mai 2024

The specific selection criteria for track cycling refer to the following time standards.  
Les critères de sélection spécifiques piste font référence aux standards de temps ci-dessous.

### WOMEN – ENDURANCE / FEMMES – ENDURANCE

Category	Distance	Individual Pursuit Poursuite individuelle		1 km time trial/contre-la-montre	
		A	B	A	B
Elite	3,000m	3:31.6	03:39.7	1:12.0	1:14.7
Elite	4,000m*	4:42.1	4:53.0		
Junior	2,000m	2:32.5	2:38.5		
Junior	3,000m*	3:48.8	3:58.8		

\* Effective Jan. 1, 2025, for the new distances for the women's team pursuit (4 km elite; 3 km junior / En effet le 1 janvier 2025 pour les nouvelles distances de la poursuite individuelle féminine (4 km elite; 3 km junior)

### MEN – ENDURANCE / HOMMES – ENDURANCE

Elite		4 km Individual Pursuit/poursuite individuelle		1 km time trial/contre-la-montre	
		A	B	A	B
Elite	4,000m	4:17.1	4:27.0	1:05.4	1:07.9
Junior	3,000m	3:26.5	3:34.0		

### WOMEN – SPRINT/ FEMMES – SPRINT

	Flying 200m / 200m lancé		500m TT / c.l.m. 500m		Team Sprint / Vitesse par équipes			
	A	B	A	B	P1		P2	P3
					A	B	A	A
Elite	10.75	11.35	33.55	34.23	19.3	19.54	14.0	14.3
Junior	11.56	11.90	34.91	35.96	19.93	20.53		

### MEN – SPRINT/ HOMMES – SPRINT

	Flying 200m / 200m lancé		1,000m TT / c.l.m. 1 000m		Team Sprint / Vitesse par équipes			
	A	B	A	B	P1		P2	P3
					A	B	A	A
Elite	9.97	10.17	1:01.00	1:01.50	17.80	17.96	12.75	13.0
Junior	10.37	10.68	1:02.31	1:04.18	18.31	18.86		

#### Notes:

Time standards are based on the top 8 times in qualifying at the last four world championships. The A standard is 104% of the average top 8 times in qualifying; the B standard is 108% of the average top 8 times in qualifying. The kilo standard is based on the opening kilo of the top 8 team pursuit teams in qualifying. The new women's time standards are based on the average speed of the old time standards. Time standards must be met in UCI or Cycling Canada sanctioned competition, or in Cycling Canada training sessions with electronic timing. Only times set below 1,000m altitude will be considered.

Les standards de temps sont basés sur les 8 meilleurs temps lors des qualifications aux quatre derniers championnats du monde. La norme A correspond à 104 % de la moyenne des 8 meilleurs temps ; le standard B est de 108 % de la moyenne des 8 premiers temps. La norme du kilomètre endurance est basée sur le premier kilo des 8 meilleures équipes de poursuite par équipe lors des qualifications. Les nouveaux standards de temps féminins sont basés sur la vitesse moyenne des anciens standards de temps. Les standards de temps peuvent être rencontrés lors des compétitions sanctionnées par l'UCI ou par Cyclisme Canada, ou lors des séances d'entraînement de Cyclisme Canada avec chronométrage électronique. Seuls les temps réalisés à 1 000 m d'altitude ou moins seront pris en compte.